
  Protokoll 1(24) 

 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 Kultur- och fritidsnämnd  
 
 

Plats: Klockrike, Kulturhuset  

Tid: 13:30 - 15:25 

§§ 1 - 14 
 

Beslutande:  Ersättare för:  
Christoffer Danielsson (S)   
Jens Lönquist-Roos (S)   
Roal Bencic (SD)   
Johan Stjernquist (S)   
Izabela Sabo (S)   
Benita Eriksson (C)   
Sirpa Jensen (M)   
Krystyna Antkiewicz (M)   
Annika Eriksson Bencic (SD)   
 
Övriga deltagare 
Håkan Björkman (S), kallad ersättare 
Ingrid Ravemyr (C), kallad ersättare 
Britta Lindgren (M), kallad ersättare 
Isac Johansson, sekreterare 
Iréne Robertsson, kommunchef 
Johan Ny, förvaltningsekonom §§ 3-4 
Barbro Hallberg, bibliotekschef § 5  
Lorri Mortensen Mates, fritidschef §§ 6-8 
Anna Lundholm, kulturchef §§ 6-11 
 
 
 
Sekreterare: 

 
Elektronisk underskrift 
Isac Johansson 

 
Ordförande: 

 
Elektronisk underskrift 
Christoffer Danielsson 

 
Justerande: 

 
Elektronisk underskrift 
Johan Stjernquist 

  
Anslagsbevis: Protokollet justeras elektroniskt och anslås på Olofströms kommuns 

digitala anslagstavla. 
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  2(24) 
   
 Sammanträdesdatum  

 Kultur- och fritidsnämnd  2025-02-07  
 
 

 

Ärendelista 

 § 1 Godkännande av ärendelista  

 § 2 Ordförandens information  

 § 3 Årsredovisning Kultur och fritidsnämnden 2024  

 § 4 Attestförteckning 2025  

 § 5 Medieplan 2025 för Olofströms folkbibliotek  

 § 6 Överenskommelse mellan Olofströms 

kommun och RF-SISU Blekinge för 2025 

 

 § 7 Svar till Vänsterpartiet inlämnade 

namninsamling med anledning av Grandbio 

 

 § 8 Information till kultur- och fritidsnämnden  

 § 9 Informationsärende köp av tjänster bio  

 § 10 Ansökan LeaderSydost Harry och Selma - tur 

och retur 

 

 § 11 Remissyttrande till Regional kulturplan  

 § 12 Dataskyddsombudets årsrapport 2024  

 § 13 Nämndinitiativ utsmyckning av entrén till 

Holjebadet 

 

 § 14 Nämndinitiativ förbättringar av Olofströms 

Idrottshall 
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  3(24) 
   
 Sammanträdesdatum  

 Kultur- och fritidsnämnd  2025-02-07  
 
 

§ 1/2025  Godkännande av ärendelista 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Ärendelistan godkänns med följande tillägg: 

Följande nämndinitiativ är väckta och läggs till dagordningen: 

- Nämndinitiativ utsmyckning av entrén till Holjebadet 

- Nämndinitiativ förbättringar av Olofströms Idrottshall 

  

Johan Stjernquist (S) utses till justerare. 

  

Comfact Signature Referensnummer: 188699SE



 Protokoll 4(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 2/2025  KS 2025/281  
  

§ 2/2025  Ordförandens information 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Informationen tas till dagens protokoll. 

Ärendebeskrivning 
Ordföranden har ordet och informerar kultur- och fritidsnämnden om följande: 

- Ordföranden informerar om föreliggande anledning till varför nämndinitiativen väcks. 

  

Comfact Signature Referensnummer: 188699SE



 Protokoll 5(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 3/2025  KS 2024/986  
  

§ 3/2025  Årsredovisning Kultur och fritidsnämnden 2024 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Årsredovisningen för 2024 godkänns. 

Ärendebeskrivning 
Johan Ny, ekonom, föredrar ärendet. 
 
Kultur- och fritid visar ett balanserat resultat mot årsbudget.  

Den största avvikelsen återfanns i simhallen som hade lägre intäkter än budgeterat, samt 
ökade kostnader inom lön och övrigt såsom underhåll och reparation -1,2 mkr.  

Idrotts- och fritidsanläggningar visade upp ett positivt resultat +0,7 mkr. Högre hyresintäkter 
samt färre inköp av övriga förbrukningsmaterial.  

Allmän fritidsverksamhet visade ett utfall på +0,2 mkr vilket kommer ifrån färre 
bidragsutbetalningar under året. 
Allmän kulturverksamhet visade ett positivt utfall +0,3 mkr vilket främst beror på lägre 
lönekostnader samt intäkter. 

Kulturhusets utfall -0,1 mkr kommer från vaktmästarkostnader som delvis stabiliserats av 
högre intäkter än budgeterat.  

Biblioteket samt fritidsgård visar på ett balanserat resultat mot årsbudget.  

Gemensam administration visade ett utfall på +0,1 mkr som främst består av 
personalkostnader. 

Finansiering 
Ej aktuellt. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Perspektiven har beaktats och bedöms inte ha någon påverkan på vare sig barnrätts- eller 
jämställdhetsperspektivet. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Driftuppföljning 
Investeringsredovisning 
Verksamhetsberättelse KFN 

Beslutet skickas till 
Ekonom K.S 
Ekonom J.N 
Samtliga chefer KOF 

  

Comfact Signature Referensnummer: 188699SE



 Protokoll 6(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 4/2025  KS 2025/97  
  

§ 4/2025  Attestförteckning 2025 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Redovisningen godkänns av attestförteckningen. 
 
Delegation ges till förvaltningsekonomen att löpande ändra attestförteckningen. 

Ärendebeskrivning 
Johan Ny, ekonom, föredrar ärendet. 
 
Inga förändringar i attestförteckningen har skett under senaste året.  

Nämndens ledamöter anser att förvaltningsekonom skall ha delegation på att förändra 
attestförteckningen löpande under året och att, efter varje årsskifte, informera 
nämndsledamöterna med en aktuell attestförteckning på första nämndsmötet. 

Yttrande/Bedömning 
Attestförteckningen är ett levande dokument som kräver kontinuerliga uppdateringar för att 
hållas aktuell. 

Finansiering 
Medför inga kostnader. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Har ej beaktats.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Attestförteckning 2025 

Beslutet skickas till 
Ekonom K.S 
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 Protokoll 7(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 5/2025  KFN 2025/104  
  

§ 5/2025  Medieplan 2025 för Olofströms folkbibliotek 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Medieplanen godkänns för Olofströms kommuns folkbibliotek 2025. 
 
Ärendebeskrivning 
Barbro Hallberg, bibliotekschef, föredrar ärendet. 
 
Medieplanen för Olofströms kommuns folkbibliotek innehåller riktlinjer för arbetet med 
medier. Med medier avses böcker, tidningar, tidskrifter, databaser, film, spel med mera i 
både fysisk och digital form. Medieplanen revideras årligen av bibliotekets personal. Vart 
femte år genomarbetas medieplanen mer grundligt vilket är fallet med 2025 års plan. 

Medieplanen är framtagen för att invånarnas behov av medier ska tillgodoses i enlighet med 
lagar och styrdokument. Medieplanen är ett viktigt stöd för bibliotekets personal i det 
mediestrategiska arbetet. 

Medieplanens sista kapitel innehåller analys och nyckeltal från föregående år samt en 
handlingsplan för gällande år. Denna del uppdateras under årets första månader.  

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Barn och unga är en prioriterad grupp för folkbiblioteken enligt bibliotekslagen. Bibliotekets 
personal planerar och följer upp inköp, bestånd och utlån för denna målgrupp utifrån 
medieplanens innehåll. Barn och unga har möjlighet att påverka inköp, exempelvis genom att 
lämna inköpsförslag. 

Bibliotekens utbud ska till stor del styras av användarnas behov och önskemål vilket ger alla 
användare, oavsett kön, möjlighet att påverka inköp. Bibliotekets utbud ska präglas av 
allsidighet vilket innebär att alla ska ges möjlighet att hitta något på biblioteket som passar 
dem. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Medieplan för Olofströms kommuns folkbibliotek 2025 

Beslutet skickas till 
Bibliotekschef B.H 
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 Protokoll 8(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 6/2025  KFN 2025/98  
  

§ 6/2025  Överenskommelse mellan Olofströms kommun och RF-SISU 
Blekinge för 2025 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Överenskommelse godkänns mellan Olofströms kommun och RF-SISU 2025. 

Ärendebeskrivning 
Lorri Mortensen Mates, fritidschef, föredrar ärendet. 
 
I samarbete med RF-SISU Blekinge avser Olofströms kommun att fortsätta sitt arbete med 
föreningsutveckling i idrottsföreningar i Olofström kommun. Nuvarande överenskommelse 
löpte ut 2024-12-31. Överenskommelsen ingår som en del av RF-SISU:s totala uppdrag där 
även andra verksamheter genomförs. 
 
Överenskommelsen gäller totalt för RF-SISU Blekinges utvecklings-, studie-, bildnings- och 
utbildningsinsatser för idrottsföreningarna i Olofström. Fritidsavdelningen ser ett värde av att 
samarbeta med RF-SISU och menar att överenskommelsen bör förnyas. 
Överenskommelsen är skriven för ett år (2025).  

Finansiering 
Inom befintlig ram gällande för fritidsavdelningen. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
En del i syftet med överenskommelsen är att ännu tydligare skapa en idrott som fokuserar på 
barn och ungdomars långsiktiga utveckling, där fler når sin fulla potential och där det aldrig är 
för sent att testa något nytt. Olofströms kommun och RF-SISU tror på moderna, jämlika, 
jämställda och inkluderande föreningar med starka och engagerade ledare vars mångfald 
speglar samhället omkring oss och som har mod att utmana gamla sanningar om hur vi ska 
träna och tävla.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Överenskommelse mellan Olofströms kommun och RF-SISU 

Beslutet skickas till 
Fritidschef L.M.M som delger övriga berörda 

  

Comfact Signature Referensnummer: 188699SE



 Protokoll 9(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 7/2025  KFN 2024/2233  
  

§ 7/2025  Svar till Vänsterpartiet inlämnade namninsamling med 
anledning av Grandbio 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Kultur- och fritidsnämnden tar nedanstående svar som sitt eget. 

Ärendebeskrivning 
Lorri Mortensen Mates, fritidschef, föredrar ärendet. 
 
Vänsterpartiet (V) har till kultur- och fritidsnämnden överlämnat en namninsamling ställd till 
kultur- och fritidsnämndens ledamöter, med anledning av Grandbio, Olofströms kommun. 
Vänsterpartiet (V) framför att namninsamlingen gjorts i syfte att understryka vikten av att 
bevara biografen som är en ovärderlig del av kommunens kulturella utbud. 

Yttrande/bedömning 
Kultur- och fritidsnämnden tackar för insamlingen och visat engagemang och vill samtidigt 
lyfta att det inte är kultur- och fritidsnämnden som beslutar huruvida ett företag ska drivas 
vidare eller inte. Det innebär inte att nämnden inte anser att Grandbios verksamhet är 
obetydlig för Olofströms kommun, tvärtom. 

Enligt kommunallagen, ”Stöd till andra näringsverksamheter” 8 § framgår att individuellt 
inriktat stöd till enskilda näringsidkare får lämnas endast om det finns synnerliga skäl för det. 
Lag (2019:835).  

Vidare framgår det under ”Likställighetsprincipen” 3§ att kommuner och regioner ska 
behandla sina medlemmar lika, om det inte finns sakliga skäl för något annat. Lag 
(2019:835). 

Grandbio drivs som ett aktiebolag. I av kultur- och fridsnämndens antagna bidragsregler 
stipuleras följande: 

”Kultur- och fritidsnämnden har, av kommunfullmäktige, fått i uppdrag att ge stöd till 
allmännyttiga ideella föreningar som är verksamma i Olofströms kommun. Föreningens 
huvudsakliga syfte ska vara allmännyttigt, det vill säga att föreningen ska bedriva en 
verksamhet som kommunen tycker är angelägen att stödja. Vidare står det att ”Aktiebolag 
och vinstdrivande organisationer kan ej erhålla bidrag”.  

Kultur- och fritid har ingått avtal med fastighetsägaren till den lokal som Grandbio i sin tur 
hyrt av kultur- och fritid, Olofströms kommun. Dock har Grandbio inte betalat full hyra för 
lokalen utan har haft en kraftigt reducerad hyra. Därutöver har även tekniska avdelningen 
stått för kostnader om cirka 24 tkr per år som inte justerats mellan Grandbio och Olofströms 
kommun, utan ingått i avtalet. Sammantaget ses ovan beskrivna som ett dolt bidrag till ett 
aktiebolag och går tvärs emot vad kommunallagens 8§ och 3§ stipulerar. Vidare följes inte 
heller Olofströms kommuns eget regelverk som anges i bidragsreglerna för kultur- och 
fritidsnämnden eller det uppdrag som nämnden givits av kommunfullmäktige. 

Mot bakgrund av ovan hölls det i november 2023, ett fysiskt möte med ägaren av Grandbio. 
Vid mötet deltog även nämndens ordförande och fritidschef. Avtalet mellan Olofströms 
kommun och Grandbio sades upp. Avtalet mellan kultur- och fritid och fastighetsägaren 

Comfact Signature Referensnummer: 188699SE



 Protokoll 10(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 7/2025  KFN 2024/2233  
  

sades också upp med en framförhållning om ett år. Ägaren av Grandbio erbjöds även 
möjligheten att ta över gällande avtal eller möjligheten att ingå nytt avtal med 
fastighetsägaren i förtid om parterna gjorde en överenskommelse sinsemellan. Den 28 
december 2023, valde ägaren av Grandbio att även själv säga upp hyresavtalet med 
Olofströms kommun samt avtalet för den projektoranläggning som hyrts av Olofströms 
kommun. Uppsägning från 31 december 2023 till 31 december 2024. 

Under 2024 har olika representanter från Olofströms kommun samt Filmregion Sydost träffat 
Grandbios ägare för att vara behjälpliga i övergången. Vid det sista mötet där syftet var att 
hitta en lösning som inte innefattar dolt bidrag, valde Grandbios ägare att avboka närvaro. 
Mötet gick därmed ej att genomföra. Under 2024 har Grandbios ägare själv tagit samt 
meddelat beslut om att avveckla sin verksamhet rörande Olofströms biograf. 

Finansiering 
Ej aktuellt. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Har ej beaktats. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 

Beslutet skickas till 
Vänsterpartiet L.C 
Fritidschef L.M.M 

  

Comfact Signature Referensnummer: 188699SE



 Protokoll 11(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 8/2025  KS 2025/204  
  

§ 8/2025  Information till kultur- och fritidsnämnden 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Informationen tas till dagens protokoll. 

Ärendebeskrivning 
Lorri Mortensen Mates, fritidschef och Anna Lundholm, kulturchef, föredrar ärendet. 
 
Biblioteket 
- Skriv med Harry-projektet för våren 2025 börjar ta form. Skriv med Harry är ett skrivprojekt 
som vi tillsammans med Kultur erbjuder alla åk 3-klasser. Detta året får eleverna möta 
författaren Anna Maris. Projektet inleds med ett besök på Hembygdsmuseet i Jämshög.  

- Vårens program för både barn och vuxna är färdigt och finns att ta del av på 
Blekingebiblioteken.se och på Visit Olofström.  

- Tillsammans med två studieförbund erbjuder vi språkcafé på måndagseftermiddagar. Under 
första träffen var det mycket god uppslutning.  

- Ett förslag på en ny medieplan för folkbiblioteken i Olofström är klar. Nu väntar beslut i 
KFN. Vi har gjort en större omarbetning av planen inför detta år. 

- Arbetet med att iordningsställa ungdomshörnan på biblioteket i Olofström pågår. Vi har 
fortfarande lite kvar att göra på biblioteket i Jämshög men slutresultatet närmar sig. 

Holjebadet 
- Simundervisning 
Anmälan till vårterminens simundervisning öppnar den 2 januari. Skolsim är igång. 

- Träningspass 
Vecka 3 startar våra ordinarie träningspass upp igen.  

- Renovering 
Relaxavdelningen på Holjebadet stängs under renovering. 

Från och med den 8 januari stängs Holjebadets relaxavdelning, detta med anledning av 
kommande renovering av anläggningen. Relaxavdelningen planeras att öppnas i samband 
med de renoverade delarna senare i höst. 

Leklandet är sedan tidigare stängt och planeras att öppnas upp i samband med övriga 
renoverade avdelningar. 

Holjebadet kommer att hållas öppet för bad under renoveringen, detta då renoveringen 
enbart berör delar av anläggningen. Exempelvis är 25 metersbassängen öppen och 
möjlighet till bastu finns kvar. 

- Temakväll - 28 februari 
Välkommen till schlagerafton på Holjebadet! 2025 firar Melodifestivalen 65 år och detta vill vi 
fira! 

Comfact Signature Referensnummer: 188699SE



 Protokoll 12(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 8/2025  KS 2025/204  
  

Växtverket 
- Slutet av år 2024 fick vi de fantastiska nyheterna att fritidsgårdsfilialerna har blivit 
permanenta. Fritidsgårdsfilialerna lockar många besökare i målgruppen mellanstadiet. Under 
HT 2024 lockade Vilbokens fritidsgårdsfilialerna 31 besökare i snitt/kväll, Jämshög 50 
besökare i snitt/kväll och Kyrkhult 47 besökare i snitt/kväll. 

- Fritidsledaren Iryna Perysta hade en projektanställning under 2024 och är den fritidsledaren 
som har arbetat mest med fritidsgårdsfilialerna. 

- Nu när fritidsgårdsfilialerna har blivit permanenta så kunde vi anställa Iryna på en 
tillsvidaretjänst på heltid, vilket gör att barnen, skolan och Växtverket får en trygghet. Detta 
möjliggör att arbeta långsiktigt, möjliggör att vi kan fördjupa relationen med skolan ytterligare 
samt erbjuda målgruppen en meningsfull fritid i närheten av deras hem.  

- I Vilboken kommer vi flytta vår verksamhet från Jägaregatan till Vilboksvägen och det gör 
att hyran halveras.  

- Lokalen i Jämshög förs just nu en diskussion om att dela lokalen med en annan aktör och 
på det sättet kunna halvera lokalkostnaden.  

- Året avslutades med arrangemanget hoppborgarna under mellandagarna. Hoppborgar 
lockar många besökare i alla åldrar från bebisar till seniorer.  

- Växtverkets besöksantal under höstterminen 2024 var 68 besökare i snitt/kväll.  

- Två fritidsledare har slutat sina tjänster en tillsvidare och ett vikariat där vi är mitt inne i 
rekryteringarna. När ny personal är på plats, så kommer vi sättas oss ner med våra 
medlemmar om hur vi kan utveckla Växtverket mera. På grund av avslutade tjänster, så är vi 
inte kvar på Högavångsskolan, men samverkan kvarstår och så fort vi blir fulltaliga så 
kommer vi återvända till Högavång. 

Fritidsavdelningen 
- Vi har en ny förening i Olofström. Det är Olofström Padelklubb som startade under hösten. 
Lena och Lorri träffade styrelsen igår kväll. De har även startat upp barnträning. Varje 
måndag. 

- Vi fick veta mer om föreningen samt kunde tipsa dem om olika typer av bidrag som 
eventuellt kan vara aktuellt för del att söka både i år och nästa år. 

Kulturavdelningen 
- Vi påbörjar planering av inbjudan till nätverksträffar inför etableringen av internationell 
bokby i Jämshög. Projektstarten är i mars.  

- Upphandling av ny läktare till Kulturhuset påbörjas i början av februari. 

- Kultursamordnaren har dialogmöten med kulturombuden på skolorna inför utbudsdagen för 
Nya Blekingemodellen som äger rum i början av februari. 

- Förslag till yttrande har tagits fram till remissversionen av den nya regionala kulturplanen 
och ska upp för politiskt beslut.  

- Vårens programfoldrar över kulturevenemang finns att hämta på biblioteket 

Comfact Signature Referensnummer: 188699SE



 Protokoll 13(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 8/2025  KS 2025/204  
  

Beslutet skickas till 
Samtliga chefer KOF 
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 Protokoll 14(24) 
 Sammanträdesdatum  
 2025-02-07  

 
Kultur- och fritidsnämnd 

KFN § 9/2025  KFN 2025/102  
  

§ 9/2025  Informationsärende köp av tjänster bio 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Informationen tas till dagens protokoll. 

Ärendebeskrivning 
Anna Lundholm, kulturchef, föredrar ärendet. 
 
Vid årsskiftet upphörde kommunen att hyra den lokala biografens lokaler av en privat 
fastighetsägare, för att hyra ut lokalen i andra till Grand bios ägare. I stället erbjöds biografen 
möjlighet att teckna ett förstahandskontrakt med fastighetsägaren samt i egenskap av enda 
biografen i Olofströms kommun hitta en överenskommelse för kommunal samverkan och köp 
av tjänster. Grand bios ägare valde att lägga ner biografverksamheten i lokalen, men erbjöd 
andra aktörer att ta över verksamheten.  

Centrumbiografen som idag har verksamhet i Karlshamn och Ronneby är nu beredda att ta 
över biografverksamheten i Olofström. De nya ägarna kontaktade kommunen angående den 
möjlighet till samverkan som erbjudits den tidigare ägaren. Överenskommelse har, med stöd 
av ordförandebeslut, träffats gällande köp av tjänster bland annat för skolbio, offentliga 
visningar, samverkan med föreningar och därtill hörande arbetsuppgifter. 

Överenskommelsen följs upp och utvärderas vid årets slut. 

Finansiering 
De delar av överenskommelsen som inte ryms inom kultur- och fritidsnämndens befintliga 
budget finansieras genom medel från kommunstyrelsens förfogande 2025 som anslagits till 
kulturavdelningen. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Tjänsten innebär att barn och unga har tillgång till filmvisning i biograf, samt att de vid flera 
tillfällen under sin skolgång erbjuds skolbio. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 

Beslutet skickas till 
Ekonomichef K.A 
Kulturchef A.L 
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§ 10/2025  Ansökan LeaderSydost Harry och Selma - tur och retur 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Kulturchefen ges i uppdrag att ansöka om projektstöd från SydostLeader. 
 
Vid bifall till ansökt projektstöd påbörjas projektet i samarbete med Sunne kommun. 

Ärendebeskrivning 
Anna Lundholm, kulturchef, föredrar ärendet. 
 
”Selma och Harry – ToR” är tänkt som ett samarbetsprojekt inom Leaderprogrammet där 
Sunne och Olofströms kommuner genom samverkan bidrar till ökad kunskap för både 
kulturutövare och arrangörer. Projektet utgår från befintliga arenor för kulturella evenemang. 
Detta för att säkerställa lokal förankring och ett tydligt underifrånperspektiv där man 
uppmuntrar och tillvaratar ungdomars, föreningars och kulturaktörers engagemang.  

Genom att upprätta ett samarbetsavtal har Olofströms kommun möjlighet att söka 
projektmedel via SydostLeader och Sunne kommun via Leader 7-sam Värmland.  

Huvudsyftet är att genom samverkan öka kompetensen i två mindre landsbygdskommuner 
med ett starkt litterärt arv. För att: 

- Öka kompetens och lärande hos projektets olika målgrupper 
- Främja likabehandling, tillgänglighet och hållbara evenemang 
- Främja erfarenhetsutbyte och inspiration 
- Bygga broar över generationsgränserna 
- Genom attraktiva kulturevenemang och arenor stärka platsens attraktionskraft 

Yttrande/Bedömning 
Under hösten 2024 genomfördes Projektet ”Harry och Selma – en inledande resa” som 
syftade till att skapa förutsättningar för ett framtida erfarenhetsutbyte mellan två mindre 
landsbygdskommuner som båda har ett stort litterärt arv att förvalta.  

Ambitionen var att Olofström och Sunne skulle utbyta erfarenheter kring hur vi arbetar med 
de båda Nobelpristagarna Harry Martinson och Selma Lagerlöf. Under projektperioden 
identifierades flera gemensamma utmaningar och utvecklingsområden som vi ser stora 
möjligheter att samarbeta kring. 

I Olofströms kommuns kultur- och fritidsplan framhålls vikten av att ta tillvara kulturen och 
kulturskaparnas förmågor inom alla samhällssektorer. Detta för att stärka kreativitet och 
innovationskraft i Blekinge. Även i Sunne kommuns kulturplan slås fast att de kulturella 
aktörerna är viktiga för kommunens kulturella identitet, näringsliv och besöksnäring.  

Båda kommunerna har ett starkt kulturliv, men ser samtidigt ett stort behov av att stärka 
återväxten i kulturföreningar samt locka en yngre och bredare publik. Vi ser också vikten av 
att skapa förutsättningar för unga kulturutövare att vilja stanna kvar i kommunen eller flytta 
tillbaka efter genomförd utbildning på annan ort.  
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De som medverkat i projektet ”Harry och Selma – en inledande resa” ser stora möjligheter att 
genom ett samarbetsprojekt utveckla befintliga kulturarenor och stärka förutsättningarna för 
såväl dagens som morgondagens kulturaktörer att verka i Olofström och Sunne. 

”Selma och Harry ToR” innehåller sex aktiviteter: 

- Projektledning och marknadsföring, styrgruppsarbete 
- Unga kulturutövare – unga vuxna (18-29 år) 
- Kulturveckorna – Nässelfrossa och Kulturveckan i Sunne 
- Utveckling och lärande inom kulturområdet för den yngre publiken  
- Samarbete inom kulturella och kreativa branscher exempelvis genom arbete med lokal 
stolthet och attraktion 
- Gemensamma aktiviteter där kostnader delas mellan projektägarna – till exempel 
introduktion till kurs om hållbara evenemang, strategisk programplanering och digitala 
workshops.  

Finansiering 
Projektet ska i sin helhet finansieras genom bidrag via SydostLeader och Leader 7-sam 
Värmland. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Projektet syftar bland annat till att utveckla aktiviteter och besöksmål för en yngre publik. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 

Beslutet skickas till 
Samhällsutvecklingschef Ö.H 
EU-samordnare B.N 
Kulturchef A.L som delger övriga berörda 
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§ 11/2025  Remissyttrande till Regional kulturplan 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Kultur- och fritidsnämnden ställer sig bakom yttrandet på remissen till regional kulturplan. 
 
Beslutet överlämnas till kommunstyrelsen för slutgiltigt beslut. 

Ärendebeskrivning 
Anna Lundholm, kulturchef, föredrar ärendet. 
 
Den regionala kulturplanen är en del av Kultursamverkansmodellen som innebär att 
regeringen har gett regionerna i uppdrag att fördela vissa statsbidrag till regional 
kulturverksamhet. Som ett underlag för fördelning av de statliga bidragen tas en regional 
kulturplan fram. Kultursamverkansmodellen ger ökad möjlighet till regionala prioriteringar och 
bidrar till att de nationella kulturpolitiska målen uppnås.  

Region Blekinge har i uppdrag att arbeta fram en ny kulturplan vart tredje år, där det beskrivs 
hur regionen tillsammans med andra kulturaktörer, däribland kommuner, kulturskapare och 
civilsamhälle vill arbeta för att utveckla kulturlivet i Blekinge.  

Det förs kontinuerlig dialog om utvecklingsfrågor med flertalet kulturaktörer i Blekinge. I 
samband med att en ny kulturplan tas fram förs tätare politiska dialoger, ämnesspecifika 
dialoger samt dialoger med representanter från det professionella kulturlivet och 
civilsamhället. Ett frågeformulär skickades ut till aktörer inom kulturlivet, såsom 
professionella kulturskapare och kulturföreningar. Ett öppet kulturmingel arrangerades den 
27 april 2024 för allmänheten, kulturskapare och kulturföreningar.  

Den 17 maj bjöd Region Blekinges kultur- och bildningsutskott och tjänstemän från de 
regionala kulturverksamheterna in till en kulturplansdialog i Olofström, där representanter för 
kommunstyrelsen, kulturnämndens presidium samt tjänstemän från kommunledningen och 
kulturenheten deltog. Vid mötet fördes samtal om framtagandet av planen och hur kulturlivet 
ser ut i Olofströms kommun och Blekinge idag, samt hur tankarna går för framtiden. 

Olofströms kommun har fått möjlighet att yttra sig över remissversionen av Regional 
kulturplan för Blekinge 2026-2029. Sista datum för att svara på denna remiss är den 14 
april.  

Yttrande/Bedömning 
Remissversionen av Regional Kulturplan 2026-2029 ger en heltäckande bild av den 
regionala kulturen i Blekinge, dess olika aktörer, områden och utmaningar. Med tydlig 
koppling till de nationella kulturpolitiska målen, återspeglas de kulturpolitiska principerna och 
den flernivåsamverkan som sker mellan statlig, regional och kommunal nivå. Kulturplanen 
har en tydlig disposition och hänvisar till såväl forskning som andra utvecklingsplaner, vilket 
gör den användbar och lätt att hänvisa till i det fortsatta utvecklingsarbetet. 

Kulturplanen beskriver såväl kulturskaparnas som arrangörernas och de olika 
konstformernas förutsättningar och utmaningar. Den sätter de kulturpolitiska frågorna i ett 
samtida perspektiv och lyfter genomgående fram vikten av kulturell infrastruktur för att 
möjliggöra fortsatt utveckling av samhället i stort.  
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Med avstamp i ovan kan konstateras att remissversionen till regional kulturplan på flera 
ställen lyfter fram det regionala samarbetet med Olofström som en litterär nod Blekinge, 
vilket Olofströms kommun är fortsatt positiva till.  

I inbjudan till att lämna yttrande önskas tydligt angivna hänvisningar till de kapitel som avses. 
Nedan följer därför synpunkter i kronologisk ordning. 

Förslag till justeringar: 

Sidan 13: Under rubriken ”Kommuner och region tillsammans”.  
I beskrivningen av ideella föreningslivet lyfts föreningarna fram som möjliggörare av ett brett 
kulturliv med stark förankring i civilsamhället. Vilket inte kan nog understrykas. Här skulle 
man därför också kunna ta upp den stora utmaningen som kulturföreningarna står inför, 
nämligen återväxten i föreningslivet. Många föreningar har en stor utmaning att rekrytera 
yngre medlemmar och styrelseledamöter, i samma takt som många eldsjälar blir allt äldre.  

Föreningarnas betydelse för kulturlivet, samt deras utmaningar under den kommande 
kulturplansperioden kunde ha lyfts fram och problematiserats mer. Denna fråga hör också 
hemma i andra delar av planen som berör den kulturella infrastrukturen, bidrags- och 
organisationsformer. 

Sidan 16: I faktarutan 
- Scener: det ska stå utomhusscenen i ”Holje Park” 
- Privata aktörer: ”Tulseboda ungdomscirkus” (som bedriver cirkusskola för barn i Kyrkhult) 
- Under ”Större projekt” kan läggas till ”Etablering av internationell bokby i Jämshög” samt 
”Förstudie för en mötesplats för det industriella kulturarvet”. 

Sidan 24: Kulturella och kreativa branscher 
Här nämns digitaliseringen som en faktor som radikalt påverkar konst- och kulturskapare. 
Men det nämns inget om Artificiell generell intelligens, AI som kanske är en ännu större 
utmaning för den framtida arbetsmarknaden och möjligheten till försörjning för kulturskapare.  

AI nämns endast i ett sammanhang i Kulturplanen och det är i avsnittet om Musik (sidan 30). 
Men eftersom detta i allt större utsträckning kommer att beröra både kulturskapare och 
aktörer som köper in kultur, skulle ämnet med fördel även kunna läggas in och 
problematiseras i avsnittet om Konst (sid 36), Film (sid 38), Litteratur (sid 47) samt i avsnittet 
Biblioteksverksamhet (sid 49). 

Sid 35: Dans 
I detta avsnitt får cirkus som konstform endast några få raders utrymme och beskrivs som 
något som endast arrangeras vid enstaka tillfällen. I detta sammanhang borde man lyfta fram 
Tulseboda ungdomscirkus som sedan många år bedriver cirkusskola i Kyrkhult. Just nu har 
man grupper för barn i åldern 6-12 år samt 13-18 år. Sommartid arrangeras cirkusläger. 

Sid 48 Faktarutan om Regionala aktörer - litteratur  
Här saknas de litterära sällskapen. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Barns tillgång till kultur och eget skapande är en del av FN:s Barnkonvention. Barnen har 
genom Blekingemodellen – barnens egen kulturgaranti - också en central plats i 
remissversionen av Regional kulturplan för Blekinge 2026-2029. 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Remissen Regional kulturplan för Blekinge 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
Kulturchef A.L som delger övriga berörda 
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§ 12/2025  Dataskyddsombudets årsrapport 2024 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Informationen tas till dagens protokoll. 

Ärendebeskrivning 
Isac Johansson, dataskyddsombud, föredrar ärendet. 
 
Rapporten är indelad i följande delar: sammanfattning, granskning av 
personuppgiftsincidenter, föregående år, samverkan med övriga dataskyddsombud, 
utmaningar och fokus- och förbättringsområden 2025. 

Sammanfattning är den del av rapporten som sammanfattar rapporten i helhet. 

Granskning av personuppgiftsincidenter går igenom personuppgiftsincidenter 2024. Kultur- 
och fritidsnämnden hade inte en enda personuppgiftsincident under 2024. 
Dataskyddsombudets bedömning är att det finns ett mörkertal med incidenter som inte blir 
inrapporterade. 

Föregående år är delen där 2024 gås igenom och vad som åstadkommits på området. Bland 
annat har dataskyddsombuden tagit fram nya mallar, aktualiserat styrdokument och tagit 
fram ett material till en internutbildning. Internutbildningen föll väl ut och kommer därför att 
fortsättas med under 2025. 

Samverkan med övriga dataskyddsombud sker framförallt i dataskyddsgruppen, men även 
löpande utanför dessa träffar. 

Utmaningar finns kopplat till dataskyddsområdet. Rapporten lyfter de utmaningar som 
dataskyddsombudet identifierar och bedömer har störst påverkan på området.  

Fokus- och förbättringsområden 2025 blickar framåt och lyfter de områden som kommer att 
ha ett extra fokus under året. Utöver dessa fokusområden arbetar organisationen med det 
löpande dataskyddsarbetet. 

Rapporten som helhet föreligger ärendet. 

Yttrande/Bedömning 
Då kultur- och fritidsnämnden är personuppgiftsansvarig (PUA) för samtliga 
personuppgiftsbehandlingar som förekommer inom nämndens verksamhetsområde så är det 
av vikt att nämnden årligen tar del av dataskyddsombudets arbete. Som 
personuppgiftsansvarig ingår det långtgående ansvar och därav är det viktigt att nämnden 
har insyn i det pågående arbetet. 

Finansiering 
Dataskyddsombuden har ingen budget. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
Barnrätts- och jämställdhetsperspektiven är alltid högaktuella inom dataskyddsarbetet, då det 
förekommer personuppgifter som är extra skyddsvärda eller känsliga personuppgifter.  
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Personuppgiftsbehandlingar som innehåller uppgifter om barn, extra skyddsvärda uppgifter 
eller känsliga uppgifter är prioriterade.  

Personuppgiftsbehandlingar som behandlar barn eller känsliga personuppgifter förekommer 
inom kultur- och fritidsnämndens verksamhetsområde. Till exempel behandlas 
personuppgifter om barn inom Växtverkets-, Holjebadets- och bibliotekets 
personuppgiftsbehandlingar. Känsliga uppgifter förekommer inom Växtverkets- och 
bibliotekets personuppgiftsbehandlingar. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Återrapportering verksamhetsår 2024 

Beslutet skickas till 
Dataskyddsombud H.R, M.F.D 
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§ 13/2025  Nämndinitiativ utsmyckning av entrén till Holjebadet 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Uppdrag ges till kulturchefen att utreda utsmyckning av entrén till Holjebadet. 

Återrapportering sker till kultur- och fritidsnämnden under juni månad 2025. 

Ärendebeskrivning 
Holjebadet och idrottshallen är centrala samlingspunkter för kommunens invånare och 
besökare. Entrén är en viktig del av besöksupplevelsen, och en stor del av väggen är för 
närvarande outnyttjad. Genom att skapa en inbjudande och estetiskt tilltalande miljö kan vi 
höja kvalitén på besöket för alla som kommer till anläggningen. 

Utsmyckningen syftar till att göra entrén mer attraktiv och kan även fungera som ett 
besöksmål i sig. Genom att genomföra dessa förbättringar, i kombination med andra 
åtgärder kring byggnaden, kan vi skapa en mer välkomnande och inspirerande atmosfär för 
alla som vistas i och omkring idrottshallen. 

Detta initiativ ligger i linje med vår vision att främja kultur och gemenskap inom kommunen. 

Återrapportering förväntas ske till nämnden under juni månad och vår förhoppning är att 
slutresultatet kan vara klart inför en nyinvigning av Holjebadet under hösten. 

Initiativet väcktes av Christoffer Danielsson, kultur- och fritidsnämndens ordförande. 

Finansiering 
Utredningen förordas utföras med interna resurser och bör därmed inte innebära ökade 
omkostnader. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
I nuläget kan inget ställningstagande göras huruvida barnrätts- och/eller 
jämställdhetsperspektiven påverkas. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 
Bild på Holjebadets entré 

Beslutet skickas till 
Kulturchef A.L 
Verksamhetschef B.G 
Kultur- och fritidsnämndens ordförande C.D 
Nämndsekreterare I.J 
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§ 14/2025  Nämndinitiativ förbättringar av Olofströms Idrottshall 

Kultur- och fritidsnämnds beslut: 

Uppdrag ges till fritidschefen att utreda förbättringar av Olofströms Idrottshall. 

Ärendet återrapporteras till KFNau 2025-08-29. 

Ärendebeskrivning 
Olofströms idrottshall är en central mötesplats för såväl våra egna invånare vidare till 
besökare från när och fjärran. 

Majoriteten är kopplade till föreningsliv eller skolverksamhet och bortom individerna 
däromkring så rymmer anläggningen andra grupper som antingen vill utöva eller beskåda 
diverse aktiviteter kopplade till en rik fritid. 

I avvaktan på framtida beslut om eventuell utökning av kommunens hallar så kan vi inte 
endast underhålla nuvarande bestånd, utan dessa behöver ständigt även utvecklas i takt 
med tiden. 

Genom att göra utemiljön i anslutning till idrottshallen mer inbjudande och trygg parallellt 
med kosmetiska förändringar vad gäller inomhusmiljön så kan vi både främja deltagandet 
och inte minst trivseln för både utövare och besökare. 

Förslag till åtgärder att utreda: 

1. Belysning i utemiljön: 
För att öka den upplevda tryggheten för besökarna kvällstid, särskilt under de mörka 
månaderna, skall en uppgradering utredas av belysningen i utemiljön runt idrottshallen. 

En bättre belysning kan bidra till en mer inbjudande atmosfär och minska oron för både de 
som kommer till platsen för att delta i aktiviteter, vidare till alla de som väntar på sina nära 
och kära i anslutning till lokalen. 

2. Skärmtak för skydd mot väder: 
För att göra det mer trivsamt för dem som väntar utanför hallen, särskilt under mer bister 
väderlek, skall ett skärmtak eller liknande struktur för väderskydd utredas. 

Detta skulle inte bara öka komforten utan även uppmuntra fler att delta i aktiviteter, oavsett 
väderförhållanden, om exempelvis diverse kommunikationer inte harmoniserar med starttider 
för aktiviteterna kring hallen som kan resultera i eventuella väntetider av olika slag. 

3. Förbättring av innemiljön: 
En viktig aspekt för att en hall skall gå från dåtid till nutid är att förbättra upplevelsen 
inomhus. Nuvarande "planket" som avgränsar publik och spelplan skall utredas för att inom 
en överskådlig framtid kunna ersättas med plexiglas eller en motsvarande modern lösning. 

Ovan skulle skapa en mer öppen miljö med ökad transparens där publiken kan se vad som 
händer på planen, där upplevelse ej sker i avskärmat format likt i nuläget. 

4.Tydligare profil av hallen  
Hallens skyltning idag kan betecknas som relativt anonym. Nämnden vill därmed se förslag 
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till en tydligare skyltning på fastigheten med en profil som även syns under dygnets mörkare 
tider och direkt vid ankomst till området speglar dess innehåll. 

Bortom att profilen i direkt anslutning blir tydligare bör det utredas om det går att vidta andra 
åtgärder för att minska andelen förväxlingar mellan idrottshallen och Dannfältshallen. 

Via sökmotorer idag om du söker på Olofströms idrottshall så är det Dannfältshallen som 
kommer upp som första förslag för visning. 

5. Översiktskarta: 
Nämnden efterlyser förslag på en översiktskarta i anslutning till idrottshallen, vilken även bör 
tydliggöra de aktuella ingångarna som finns beroende av målgrupp och funktion som 
upplyser besökarna kring de verksamheter som finns inom fastigheten och vart de ska bege 
sig. 

Denna karta har för avsikt att underlätta för alla besökare om vart de ska ta vägen, 
exempelvis baserat på deras funktion eller tillhörighet, samt förväntas underlätta flödet av 
personer i området, där tröskeln till aktivitet även blir lägre för inte minst 
förstagångsbesökarna. 

Övrigt: 
Bortom initiativen ovan kan det finnas andra saker som dyker upp under utredningens gång 
och det står naturligtvis tjänstepersonerna fritt att ge fler konkreta förslag till åtgärder som 
kan förbättra vistelsen i och kring hallen. 

Kravet är att samtliga förslag som återkopplas till nämnden är kostnadsberäknade. 

Avslutningsvis: 
Genom att implementera dessa förbättringar kan vi skapa en mer trygg och attraktiv miljö för 
alla som använder Olofströms idrottshall. Dessa åtgärder kommer att bidra till en ökad 
delaktighet och engagemang i våra fritidsaktiviteter, vilket är i linje med styrets vision om en 
inkluderande och aktiv samhällsgemenskap. 

Uppdraget förväntas vara klart och kunna återrapporteras till KFNau 2025-08-29. 

Initiativet väcktes av Christoffer Danielsson, ordförande kultur- och fritidsnämnden. 

Finansiering 
Utredningen förordas utföras med interna resurser och bör därmed inte innebära ökade 
omkostnader. 

Barnrätts- och jämställdhetsperspektiv 
I nuläget kan inget ställningstagande göras huruvida barnrätts- och/eller 
jämställdhetsperspektiven påverkas. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 

Beslutet skickas till 
Fritidschef L.M.M 
Kultur- och fritidsnämndens ordförande C.D 
Nämndsekreterare I.J 
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TID: 2025-02-11 14:30:27 +01:00
IDENTIFIKATIONSTYP: Svensk e-legitimation
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IDENTIFIKATIONS-ID: _07f1215eb858362998cedc6746e5683404

NAMN: Carl Johan David Stjernquist
ORGANISATION: Olofström KFN
TID: 2025-02-13 09:23:05 +01:00
IDENTIFIKATIONSTYP: Svensk e-legitimation
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